



Mötesgrupp  
SRRS/Västra

Mötesort  
Skype

Mötesdatum  
2017-08-27

Starttid  
20:00

År/Mötesnr  
2017/07

**Kallade mötesdeltagare**

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Helena Österberg (ledamot), Malin Reardon (fd Holgersson) Caroline Svensson (suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

**Anmält frånvaro:**

Sara-Lena Aspertorp, Malin Dybeck och Maria Hjartsröm

## 1. Mötets öppnande

1.1. *Val av protokollförare*  
Helena Wassén

1.2. *Val av protokolljusterare*  
Helena Österberg

1.3. *Godkännande av dagordning*

## 2. Föregående mötesprotokoll

### 3. Utvärdering av BISS

3.1.

Helgen har gått bra som helhet och även efterarbetet. Däremot bör vi lämna in ett förslag till centrala att de köper in ett tält som lokalavdelningarna kan hyra eller låna vid BISS:en, Några hade inte betalat maten innan men vi löste det nästan helt och hållet under kvällen. Omkring 9 500 kr fick vi in på caféet, utgifterna var ca 4 500 kr.

Vad kan vi göra bättre? Efterarbetet med webb och resultat, det arbetet ska delas på två istället för att bara en tar allt. Det är för mycket jobb efter en BISS.

Rosetterna mixades så färgerna blev inte helt rätt utifrån informationen vi först fick.

Foderpåsarna, i form av godispåsar skulle ha delats ut vid utlämning av kritiklapp.

## 4. Bordlagda ärenden

Helena G Österberg har hört sig för med Karin Björk om att döma viltspårsprov vilket går bra. Helena hör av sig om ett datum inför hösten.

## 5. Inkomna ärenden

## 6. Ekonomiärenden

6.1. *Rapport Malin*

Malin har slutrapport för BISS:ens ekonomin om två månader.

## 7. Medlemsärenden



<b>Mötesgrupp</b> SRRS/Västra	<b>Mötesort</b> Skype	<b>Mötesdatum</b> 2017-08-27	<b>Starttid</b> 20:00	<b>År/Mötesnr</b> 2017/07
----------------------------------	--------------------------	---------------------------------	--------------------------	------------------------------

**Kallade mötesdeltagare**

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Helena Österberg (ledamot), Malin Reardon (fd Holgersson) Caroline Svensson (suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

**Anmält frånvaro:**

Sara-Lena Aspertorp, Malin Dybeck och Maria Hjartsröm

---

7.1. *Inga ärenden*

**8. Aktiviteter**

8.1. *RR-race Karlstad höst 2017*

Anki har pratat med wippetklubben på Skutberget och de är jättest positiva till att vi är där. Vi föreslår andra helgen i oktober.

8.2. *Träningsgrupper eller träningshelg*

Titti kollar om vi kan boka Pia en helg för lydsträning.

8.3. *Promenader Karlstad/Arvika*

Göra en aktivitetspromenad,

promenad i Arvika 17/9.

Karlstad 29/10

**9. Övriga ärenden**

Helena kollar upp CUA på SSK

**10. Nästa styrelsemöte**

26/9 Skype 20,15

**11. Mötets avslutande**